
 

ÅRSBERETNING STIKLESTAD IL HOVEDLAGET 
 

Tidsrom 28. Mars 2019 – 23. Mars 2020. 
 
Hovedstyret har i dette tidsrommet bestått av: 
 
Styre: 
Styrets leder: 
Stig Gerhardt Pettersen 
Nestleder: 
Ole Kristian Falstad 
Styremedlem: 
Lise Merete Sjøvold Anderssen 
Tore Haugmark 
Anne Haugskott - Bjugan 
Kent Are Helden 
Thomas André Lindkvist Hoseth-Stenberg 
Anita Hovdahl 
Roar Malmo 
Rolf Inge Sivertsen 
 
Møtt på styremøter: 
Tor Ove Hallem – Leder dritskomiteen 
 
Hovedstyret har hatt møte 1 gang pr måned, unntatt i 
sommerferien. 



 
 
Fokus på arbeidsoppgaver har vært: 
 
 
Nedleggelse av Stiklestadhallen på grunn av dårlig inntjening. 
 
Hallen ble nedlagt pr 1. Januar 2020 da Stiklestad IL ikke lengre 
har inntjening på hallen. Våre brukere av hallen som dermed 
mistet sin treningsplass har fått tildelt tilfredsstillende 
treningsforhold i Vuku – hallen. 
 
Arbeide med implementering av NIF’s nye Web-baserte 
medlemsløsning KlubbAdmin.  
 
Vi går vekk fra styreweb og over til NIF’s KlubbAdmin idet dette 
vil føre til bedre rutiner for styret, oversikt over medlemmer 
samt tilfredstillende programvare for utsendelse / innkreving av 
medlemskontingenter og avgifter. Vi har hatt besøk fra NIF med 
fokus / undervisning på ett enkelt brukergrensesnitt for styret. 
 
Hjelp med nedleggelse av Stiklestad Park Hotell. 
 
SIL fikk muligheten til å hjelpe til med tømming / nedleggelse av 
Stiklestad Park Hotell. Dette gav oss en fin ekstra inntekt samt 
en del utrangerte møbler / utstyr til bruk i våre klubbhus på 
Lyng og i Blommen. 
 
 
Hovedstyret har hatt en fin og ledig tone gjennom året hvor det 
virker å være god høyde for humor og mange gode innspill fra 
styrets medlemmer.  
 



Fokus for 2020. 
 
Styreleder ser at styret / styreleder ikke i tilstrekkelig grad har 
klart å få med foreldregenerasjon og 
besteforeldregenerasjonen i laget på en god nok måte. Dette 
medfører økt arbeidsmengde for våre mange ildsjeler, noe som 
igjen fører til økt slitasje.  Det er viktig å få engasjert flere 
voksne i vårt arbeide med å skape en god idrettskultur for våre 
unge utøvere og trygghet for våre voksne medlemmer. Dette er 
viktig for fremtidig rekruttering og kan gi oss bedre 
arbeidsrutiner. 
 
Økonomi. 
 
SIL har pådratt seg en del utgifter i forbindelse med 
oppgraderingen av Nye Blommen Skisenter. Vi har nedsatt en 
sponsorgruppe som jobber aktivt med å få inn midler ved fokus 
på at Nye Blommen Skisenter på litt sikt skal ha selvbærende 
økonomi. Styreleder innser at lagets økonomi er presset men 
under kontroll.  
 
Stiklestad IL har en uenighet i forbindelse med sluttoppgjøret 
knyttet til Nye Blommen Skisenter. Hovedstyret har diskutert 
dette inngående, og har blitt enige om at vi søker 
advokatbistand. 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Milepæler. 
 
Vår ildsjel Tor Ove Hallem har blitt beæret med ildsjelprisen 
2019 i Verdal kommune. Vi nevner også at tidligere styreleder i 
SIL, Paul Elvebø er blitt tildelt Norges Idrettsforbunds 
Hederstegn. 
 
Under et arrangement i regi av NIF var byggingen av Nye 
Blommen Skisenter i fokus, noe vi synes vitner om hvilken flott 
jobb som er blitt gjort av våre ildsjeler. 
 
Fokus på sikkerhet. 
 
SIL fikk overrakt hjertestarter og båre fra tillitsvalgt Jan Erik 
Iversen ved Goman Verdal i fjor sommer. Dermed har vi 
hjertestarter både på Lyng og i Blommen, noe som er 
betryggende. 
  
 
Driftskomite Nye Blommen Skisenter 
 

         Arbeid som er utført i forbindelse med utbyggingen i Blommen i 
2019. 

*Lysmastene på Lyngåsen og Høgåsen er ferdigmontert med 100 nye 
lysmaster. Det betyr at vi nå har 6 km lysløype i Blommen. 

*Turstien fra Hallem til Blommen er ferdig gruset. 

*Det er utført en del innvendig arbeid i tidtakerboden, men her 
gjenstår noe småtteri før vi kan si oss ferdige. 

  



  

  

Tor Ove 

 
 
 
Verdal. 29. Februar 2020 
 
For styret i Stiklestad IL 
 
Stig G. Pettersen 
 
( leder ) 
 
 
 
 
 
 

 

 

 


